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سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی به اردونشینان ملحق شد

پسر محمد بنا مریض بود

گروه ورزشــی/ محمد بنا سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی و پرافتخارترین 
ســرمربی تاریــخ کشــتی ایــران در بازیهای  المپیــک بــه اردوی تیم  ملی 
ملحق شد. اولین اردوی فرنگی کاران برای شرکت در مسابقات قهرمانی  
آســیا 2022 اولان باتور از یکشنبه هفته جاری با دعوت از 38 کشتی گیر و 
5 مربی در خانه  کشــتی شهید صدرزاده و کمپ سپهبد شهید سلیمانی 
شــروع شــده و تا 26 اســفند ادامــه دارد. غیبت محمد بنا ســرمربی تیم  
ملــی در روز اول اردو و پیوســتنش بــه اردونشــینان بــا تأخیــر یــک روزه، 
شــایعاتی را به دنبال داشــت که  از اصرار برای وادار ساختن سرمربی به 
قهر از تیم  ملی حکایت داشــت. به رغم این که از همان ابتدای همکاری 
مرحلــه جدید محمد بنا با تیم ملی، عــده ای تلاش کردند این همکاری 
ادامه نداشــته باشــد، حتی در مقطعی تعدادی از شاگردان و قهرمانان 
المپیــک و جهان، مقابل ســرمربی تیم ملی قرار گرفتــه و مصاحبه های 
تندی نیز منتشر شد اما نه تنها پیش بینی ها درست از آب درنیامد، بلکه 
آتش اعتراضات رو به ســردی رفت و هم اینکه شــاهد برگزاری مراســم  

آشتی کنان بعضی شاگردان معترض با استادشان نیز بودیم.
قاسم رضایی و امید نوروزی دو تن از قهرمانان المپیک و جهان، فتیله 
اعتــراض و انتقــادات تند و تیز خود نســبت به تصمیمــات و برنامه های 
محمد بنا را پایین کشــیده و با ســکوت خود، ســعی در خاموش ســاختن 
شــعله های اختلافــات ضربــه زننده بــه وحــدت کشــتی فرنگی را دارند و 
ســعید عبد ولی نیز در خلال مسابقات کشــتی فرنگی جام جهان پهلوان 
تختی به میزبانی اهواز، با سرمربی تیم ملی آشتی کرد و یادآور شد هرگز 
قصد حرمت شکنی نداشته و احترام به محمد بنا را برخود لازم می داند.

حــالا محمد بنا بعد از درمان پســرش به اردو بازگشــته و تمرینات را 
از صفــر تــا 100 زیر نظر گرفته و به تمامی شــایعات مبنی بــر ناراحتی او 

خاتمه داده است.

صعود نیما عالمیان به دور سوم مسابقات سنگاپور
 نیمــا عالمیــان بعــد از حذف برادرش نوشــاد، پینگ پنگ بــاز ایرانی  با 
شکســت نفر ۶8 رنکینگ جهان به دور سوم جدول مقدماتی مسابقات 
ســنگاپور رســید. او بعداز پیــروزی مقابل پینگ پنگ بــاز ایتالیایی دردور 
دوم جــدول مقدماتی، بــا بازیکن پرتغالی به مصــاف  نفر ۶8  رنکینگ 
جهــان رفت و با نتیجه 3- صفر برد و راهی دور ســوم شــد. امیرحســین 
هدایــی دیگر ملی پوش ایرانــی هم  امروز با پینگ پنــگ باز 8۶ رنکینگ 

جهان بازی می  کند.

دوچرخه سواران پاراآسیایی پا به رکاب می  شوند
دوچرخه ســواران برای قهرمانی آســیا و بازی های پاراآســیایی از جمعه 
در نورآبــاد فــارس پــا به رکاب می  شــوند. بهرام ســلیمانی، اکبــر کریمی 
قاضــی، احمد حمــزه لو، بهروز فــرزاد، صابر رحیم پــور، مجتبی زینلی، 
 هادی حسینی، جمشید ملایی، محمد دلیر و مهدی محمدی رکابزنانی 
هســتند کــه بعداز تســت کرونا جمعه تــا 27 اســفندماه زیر نظــر فرهاد 

عصفوری تمرین می  کنند.

مسابقات کروکت از امروز در مرکز ملی فوتبال
مسابقات کروکت مردان و زنان امروز در آکادمی فوتبال شروع می شود. 
شــاید خیلی هــا کروکــت را بــا کریکــت که رشــته مــورد علاقــه و محبوب 
منطقه هند و پاکســتان اســت، اشــتباه بگیرند اما کروکت بیشــتر به گلف 
شبیه است و ابزار و وسایلی شبیه این رشته دارد. انجمن کروکت امسال 
در اقدامی جالب برای افراد مبتدی و علاقه مند هم فرصت شــرکت در 
مســابقات را فراهم کرده است. مســابقات افراد مبتدی صبح فردا آغاز 
می شــود. امــا مســابقات اصلی و حرفه ای ســال 1400 فردا از ســاعت 14 
شــروع می شــود و محل مســابقات هم مرکز ملی فوتبال یا همان کمپ 

تیم های ملی فوتبال است.

تهران میزبان جام  باشگاه های والیبال آسیا شد
بالاخــره بعــد از کش و قوس های زیاد با انصــراف ارومیه، تهران میزبان 
رقابت های قهرمانی باشــگاه های آسیا شــد. قبلًا قرار بود تیم شهرداری 
ارومیــه میزبان این رقابت ها باشــد اما عدم تســویه بدهــی میلیاردی با 
بازیکنان و مربی خارجی و بســته بودن پنجره باشــگاه، میزبانی را از آنها 
گرفت. فدراســیون هم فعــلًا میزبانی را به نام خــودش گرفته تا تکلیف 
مشخص شود. البته پیکان تهران، شهداب یزد و فولاد سپاهان داوطلب 
میزبانی این رقابت ها هســتند که با شانس زیاد پیکان برای قهرمانی به 
احتمــال زیاد میزبانی به آنها می  رســد اما فدراســیون تیم دوم را بعد از 
فینال لیگ برتر معرفی می  کند. میلاد تقوی دبیر فدراســیون والیبال در 
این خصوص می  گوید: »فدراســیون میزبان است و سالن فدراسیون هم 
محــل برگــزاری رقابت هاســت. قهرمان لیــگ برتر تیم اول اســت و تیم 
دوم هــم بعــد از فینال طبق شــاخص ها انتخاب می  شــود. هنوز معلوم 
نیســت نایب قهرمان، دومین تیم ایران در قهرمانی باشــگاه های آســیا 
باشــد.« این رقابت ها  از 2۵ اردیبهشــت تا یکم خردادماه ســال 1۴01 با 

حضور 11 تیم از 10 کشور آسیا برگزار می  شود.

یوسفی به جمع اردونشینان پیوست
علیرضــا یوســفی، ملی پــوش جــوان وزنه برداری بــه جمع اردونشــینان 
در رشــت پیوســت. وزنه بردار فوق ســنگین جوان کشــورمان که به علت 
مشکلات تحصیلی با هماهنگی کادر فنی چند روزی را در مرخصی بسر 
می  برد، پس از انجام تســت کرونا و منفی شدن آن در جمع ملی پوشان 
ایــن رشــته حاضر شــد. رکــورددار حرکت دو ضرب دســته فوق ســنگین 

جوانان جهان، شرایط نسبتاً خوبی دارد.

 نجاتی غایب اردوی کشتی فرنگی
تیــم  تمرینــات  در  کشــورمان  المپیکــی  فرنگــی کار  نجاتــی،  علیرضــا 
ملــی غایــب اســت. اولین اردوی تیــم ملی از 1۴ اســفندماه آغاز شــده و 
فرنگــی کار وزن ۶0 کیلوگرم کشــورمان که به اردو دعوت شــده، به دلیل 
سرماخوردگی و بیماری چند روزی در تمرینات شرکت نمی کند و پس از 
بهبودی احتمالًا از 2-3 روز آینده در جمع ملی پوشــان خواهد بود. تیم 
ملی خود را برای شــرکت در مســابقات قهرمانی آسیا  از اواخر فروردین 

در مغولستان آماده می  کند.
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فائــزه زمانــی/ کاپیتان تیــم ملــی کاراته این روزها مشــغول 
برگزاری ســمینارهای آموزشی در شهرهای مختلف اسپانیا 
اســت. ذبیح الله پورشــیب در کنار این سمینارها از تمرینات 
شــخصی اش غافل نشده تا در ســال جدید به اردوهای تیم 

ملی ملحق شود.
او در گفت وگــو بــا خبرنــگار »ایــران« درباره حضــورش در 
اســپانیا می  گوید: »من بــه دعوت آقای آنخل آرناز ســرمربی 
ســابق تیم ملی اســپانیا و با هماهنگی فدراســیون و کادر فنی 
تیم ملی برای برگزاری سمینار به اسپانیا آمده ام. تا الان چند 
ســمینار در شــهرهای مختلف اســپانیا برگزار کــرده ام و حتی 
در آخرین ســمینار هم چنــد کاراته کای پرتغالی به ما ملحق 
شــدند.« پورشیب بعد از 3 طلا  از مجموع 5 مسابقه، عنوان 
بهترین کاراته کای  وزن منفی 84 کیلوگرم در سال های 2020 
و 2021 را بــه خــود اختصاص داد که در همین راســتا مراســم 
تجلیــل از بهترین های جهان در جریان مســابقات کاراته وان 
امــارات برگزار شــد اما پورشــیب که به خاطر عــدم اعزام تیم 
ملــی به امــارات در این مراســم غایب بود، تمایل داشــت که 
در این مراســم حضور داشته باشد:»متأسفانه شرایطی پیش 
آمد که به کاراته وان امارات اعزام نشــدیم. دوست داشتم در 
امارات حضور داشــته و در مراسم بهترین های جهان شرکت 

می  کــردم امــا  تیــم اعزام نشــد و راجــع به چیزی که گذشــته 
نمی خواهم صحبت کنم.«

کاپیتان تیم ملی در اولین اردوی سال جدید به تیم ملی 
ملحق می  شود: »قبل از آمدنم به اسپانیا خبری از اردوهای 
تیم ملی نبود اما با وجود این با کادر فنی هماهنگی لازم را 
انجــام دادم. اخیراً اردوی دو، ســه روزه برای آشــنایی و یک 
ســری هماهنگی هــا برگزار شــد امــا ادامه دار نبــود. من هم 
اینجا تمریناتم را انجام می  دهم و از کادر فنی اجازه گرفتم 
تا در اولین اردوی ســال جدید به تیم ملحق شوم. خبری از 
اردوی مشــترک تیم ملی با هلند نیســت و تابع تصمیمات 
کادر فنــی هســتم.« پورشــیب معتقد اســت جایــگاه کاراته 
ایران، باعث شده است تا  دنیا دنبال مربیان و کاراته کاهای  
ایرانی باشند:»کاراته ایران در این سال ها بسیار تلاش کرده 
و در تمــام رقابت هــا خــوش درخشــیده اســت. کشــورهای 
خارجــی دنبــال مربیــان ایرانــی بــوده و بســیاری از مربیان 
خــوب ایرانــی را در این ســال ها جذب کرده انــد. دنیا به این 
نتیجه رســیده  که مربیان و کاراته کاهای ایرانی ســطح فنی 
بالایــی دارنــد و خوشــبختانه جایگاه کاراته ایران بالا اســت، 
البته این جایگاه سخت به دست آمده و نباید به این راحتی 
از دســت برود. بــرای حفظ ایــن جایگاه باید ســخت تلاش 
شود، هر کاراته کای  ایرانی چه به عنوان بازیکن و چه مربی 
هــر جایــی که مربیگــری کرده یا ســمینار برگــزار کند، باعث 
افتخــار ایــران اســت و در آخر تمــام این فعالیت هــا به نفع 
کاراته اســت. همه باید دست به دست هم داده تا با قدرت 
ادامه داده و این جایگاه را که حاصل زحمات چندین نسل 
است بخوبی حفظ کنیم. در چندسال اخیر درخشش کاراته 
بیشتر و چشمگیرتر شده و ناگفته نماند که در این سال ها از 
مدیریت، کادر فنی و بازیکنان آجر به آجر روی هم گذاشته 
تــا امــروز این بنــای محکم  ســاخته شــود و در صــدر کاراته 
جهان بدرخشــد. من هم تلاشم می  کنم تا زمانی که هستم 

کمک کرده و بهترین نتایج را بگیرم.«

نصر اصفهانی بعد از قبول دوباره سرمربیگری تیم ملی تپانچه:

فعلاً از مدال بازی های آسیایی صحبت نمی کنم

برای بازی های آسیایی و کشورهای اسلامی آماده می شوم

کیا قدمی: خیالم از آسیب دیدگی ام راحت شد

محســن نصراصفهانی  گروه ورزشــی/ 
ســرمربی تیم ملی تپانچه دو روز بعد 
از انتخاب، کارش را شروع کرد ) شروع 
اردو.( او کــه بــا پایــان المپیک جایش 
را بــه احمــد نجفــی داده بــود، بعد از 
غیبت دو، ســه ماهه برگشت تا این بار 
تیرانــدازان تپانچــه را بــرای بازی های 
کشورهای اسلامی و بازی های آسیایی 
بــرای  می دانــد  او  کنــد.  آمــاده   2022
زیــادی  فرصــت  آســیایی  بازی هــای 
ندارد: »فرصت ما تا بازی های آسیایی 

خیلی کم اســت. باید برای آمادگی در 
همه مســابقات با تمام قدرت شرکت 
آمــاده  آمــاده،  تیرانــدازان  تــا  کنیــم 
شــوند.« او در مــدت نبــودش، خبــری 
از وضعیــت تیرانــدازان نــدارد: »مــن 
قبل از المپیک ســه ســالی بــا تیم ملی 
کار کــردم و ســه ماهــی نبــودم و بایــد 
برای اطــلاع از وضعیت تیراندازان در 
اردوی 7روزه کــه امــروز شــروع شــده، 
ملی پوشــان را آنالیز کنم. امیدوارم که 
خیلــی زود بچه هــا را به شــرایط قبلی 

برسانم.«
نصراصفهانی البته می داند تیمش 
برای حضور در بازی های آســیایی باید 
در ورلــدکاپ برزیل، جام جهانی باکو و 
ورلد کاپ کره نتیجه بگیرد: »تیراندازی 
نتیجــه  قبلــی  آســیایی  بازی هــای  در 
نگرفته، بنابرایــن کمیته ملی المپیک 
عملکرد همه رشته ها را قبل از بازی ها 
در رقابت های مختلف برآورد می کند 
و بعد نســبت به عملکرد آنها سهمیه 
می دهــد. مــا هــم بایــد در ورلــد کاپ 

برزیــل و کره و جام جهانــی باکو نتیجه 
بگیریم.«

ســرمربی تیم ملی تپانچــه معتقد 
اســت فعــلًا حــرف از مــدال نباید زد: 
»درست اســت که تپانچه در المپیک 
مدال گرفتــه و ما هم تلاشــمان برای 
نتیجه خوب است اما حالا اصلًا نباید 
درباره مــدال صحبت کنیم. قدم اول 
تلاش بــرای اجرای برنامه ها اســت و 
رســاندن تیراندازان به آمادگی قبل از 
المپیک، تا نتایج خوب هم به دســت 

آید.«
تیمــش  اســت  امیــدوار  او 
بــرود:  برزیــل  بــه  فروردین مــاه 

»تیرانــدازان بعــد از اســتراحت چند 
روزه 7فروردیــن ماه بــه اردو می آیند 
تــا آخریــن تمرینات را انجــام دهند و 

16فروردین ماه هم به برزیل می روند. 
فدراســیون  تــلاش  همــه  هم اکنــون 
بــرای گرفتن ویزای بچه هــا، تأمین ارز 
و هزینه ســفر اســت. امیــدوارم وزارت 

ورزش هم حمایت کند.«

کیلوگــرم  دســته 109  ملی پــوش  قدمــی،  کیــا 
وزنه بــرداری ایران بعد از پایــان دوران نقاهت 
عمــل جراحــی  اش در هفتــه پایانــی لیگ برتر 
در  او  رفــت.  تختــه  روی  کشــور،  باشــگاه های 
ایــن خصوص بــه خبرنــگار »ایــران« می گوید: 
آســیب دیده ام  زانــوی  وضعیــت  از  »خیالــم 
راحت شده و برای شرکت در بازی های آسیایی 
هانگژو آماده می شــوم.« او بعد از بازگشــت از 
رقابت های جهانی ازبکســتان، زانوی مصدوم 
خــود را بــه تیغ جراحان ســپرد: »از آن زمان به 

بعــد در هیــچ رقابتــی شــرکت نکرده بــودم تا 
اینکه در هفتــه پایانی روی تخته رفتم. با اینکه 
زانویم هنوز ورم داشت ولی با حدنصاب هایی 
کــه کســب کــردم خیالــم از اینکــه تمریناتم را 

می توانم پیگیری کنم، آسوده شد.«
اینکــه  »بــا  می کنــد:  تأکیــد  ادامــه  در  او 
در هفتــه پایانــی بــا یــک کیلوگــرم اختــلاف، 
رقابــت را به رســول معتمــدی ملی پوش تیم 
ذوب آهــن واگــذار کردم ولــی از عملکــردم با 
توجــه بــه دوری چندماهــه و انجــام تمرینات 

ســنگین رضایت دارم. ضمناً عنوان قهرمانی 
دســته 109 کیلوگــرم را بــه معتمــدی تبریــک 
می گویم.« کیا قدمــی با نایب قهرمانی، لیگ 
وزنه بــرداری را همــراه تیمــش فولادین ذوب 
آمــل به پایــان برد:»بــا توجه بــه مصدومیت 
چنــد ملی پــوش تیــم از جملــه امیــر عزیزی، 
محمد زارعی، آیت شــریفی و علــی بیگلری، 
انتظــار قهرمانــی توســط ایــن تیم واهــی بود. 
سلیمی و توکلی با وجود داشتن تجارب بسیار 
در ایــن رشــته ورزشــی بواســطه وزنه بــرداران 

مصدوم کاری نتوانستند انجام دهند.«
 قدمــی بــا ابــراز رضایــت از برگــزاری لیگ 
توســط فدراســیون در ایــن شــرایط می گویــد: 
بــرای  را  بســیاری  تــلاش  »فدراســیونی ها 
برگزاری هــر چه بهتر این مســابقات بویژه در 
هفتــه پایانــی انجــام دادند کــه جــای تقدیر و 
تشــکر دارد. امیدوارم این لیگ هر ســاله بهتر 

از سال گذشته برگزار شود.«
در  حضــور  بــرای  تمریناتــش  دربــاره  او 
بازی هــای آســیایی هانگــژو هم بیــان می کند: 

»فدراســیون پیــش از ایــن نام مرا در فهرســت 
اولیه برای شرکت در این بازی ها به کمیته ملی 
المپیــک ارائه کرده بــود، ولی بــه تازگی عنوان 
شــده باید پیش از این مســابقات در بازی های 
کشــورهای اســلامی، مردادمــاه ســال آینده در 
قونیه ترکیه شــرکت کنیم. با توجه به زمانی که 
در اختیار دارم به نظر می رسد می توانم خود را 
برای شرکت در این دو رویداد مهم آماده کنم. 
با محمدحسین برخواه، سرمربی تیم ملی نیز 

در هفته پایانی لیگ گفت و گو کردم.«

دوچرخه ســواری  کــه  درحالــی  رنجبــر/  مهــری 
دنیــا روز به روز پیشــرفت می  کنــد و رکابزنان با 
نســل های جدیــد با هــم رقابــت می  کننــد، اما 
ایرانی هــا لنــگ یــک دوچرخــه هســتند. اولین 
ابــزار برای ورزش شــان، تا حدی که قرار اســت 
ســرهم  دوچرخه هــای  بــا  آســیا  قهرمانــی  در 
بنــدی شــده رکاب بزنند. تجهیــزات قدیمی که 
در مقایســه بــا دوچرخه های به روز آســیایی ها، 
خیلــی بــه چشــم می  آیــد. حــالا رکابزنــی برای 

ملی پوشان حکم زجر کشیدن را دارد.
نمانــده،  آســیا  قهرمانــی  تــا  زیــادی  فرصــت   

وضعیت آمادگی ات چطور است؟
من خودم  برای مســابقه قهرمانی آســیا آماده 
نیســتم. تمرینات خوبی داشــتیم، اما مســابقه 
نــه. مــا از وقتــی کرونــا آمــده هیــچ مســابقه ای 
نرفته ایم. درســت اســت کــه دو ســال خبری از 
مســابقه نبــوده امــا خیلــی وقــت اســت دوباره 
همــه جــای دنیا مســابقه برگزار می  شــود که ما 
نرفتیــم و نبایــد کرونــا را بهانه کــرد. این خیلی 
بد اســت کــه ما قبــل از قهرمانی آســیایی هیچ 
مســابقه تدارکاتــی نداده ایــم. ما حتــی از چهار 
مرحله مسابقه ترکیه هم دو مرحله را از دست 
داده ایم که خیلی بد اســت اما قرار است در دو 

مرحله پا بزنیم که بهتر از هیچ است.
 یعنی این مسابقه خیلی تأثیر ندارد؟

بایــد مســابقه مقدماتــی اش را می  رفتیــم  مــا 
تــا محــک می  خوردیــم و بــا ارزیابــی خودمــان 
می  توانســتیم ضعف هایمــان را برطرف کنیم. 

از  قبــل  روز   5 تدارکاتــی  مســابقه ای  معمــولًا 
مســابقه قهرمانــی آســیا  تأثیــر زیــادی روی ما 
ندارد، حتی شــاید خطرناک هم باشــد. چرا که 
احتمال مصدومیت هم هســت. امــا ما  آنقدر 
که مســابقه نرفته ایــم، خیلی مشــتاق رکابزنی 
رقابتی هستیم و این خطر را به جان می  خریم.

صحبــت  کــه  تیــم  ســرمربی  حقــی،  بــا  مــن   
می  کــردم، می  گفت بدنــه دوچرخه های بچه ها 
برای سال 2014 است و با ســر هم کردن قطعات 
بــرای شــما دوچرخــه درســت کــرده. درســت 

است؟
دقیقاً. نسل جدید دوچرخه ها فرق کرده، اما ما 
هنوز با نســل دوچرخه های قدیمــی مانده ایم. 
تکنولــوژی  ســال  چنــد  بعــداز  اینکــه  مثــل 
اتومبیلرانــی پیشــرفت کرده اما ما بــاز از همان 
تکنولــوژی قدیــم  اســتفاده کنیــم. به هــر حال 
اســتفاده از دوچرخه هــای پیشــرفته در نتیجــه 
دوچرخه هــای  حــالا  اســت.  تأثیرگــذار  خیلــی 
دنیــا از حالــت ترمز قدیمی به شــکل دیســکی 
رســیده. نه اینکــه ترمز بــد باشــد و نمی توانیم 
از آن اســتفاده کنیــم. مســأله اصلــی طراحــی 
بدنــه دوچرخــه اســت کــه کلًا تغییــر کــرده اما 
مــا همچنــان بــا دوچرخه هــای مــدل قدیمــی 
رکاب می  زنیــم و دقیقــاً مــا در مســابقه ها مثل 
اصحــاب کهف هســتیم. مــن می  دانم شــرایط 
چقدر ســخت است، اما چاره نداریم. وضعیت 

دوچرخه سواری روز به روز پیچیده تر می  شود.
 با این شرایط امیدی به مدال تیم هست؟

بــا ایــن شــرایط اگر تیــم نتیجــه بگیرد شــاهکار 
اســت. این قهرمانی آســیا که هیچ، ما آســیایی 
دیگــر هــم شــاید نتوانیم مــدال بگیریم. ســال 
2019 مــن در تیــم امیــد رکاب مــی  زدم و مدال 
طــلا گرفتم. مــا حتی آن ســال هم بــا علم روز 
در مســابقات حاضــر نشــدیم و کلــی داســتان 
داشــتیم. در حالی کــه رقبای مــا دوچرخه های 
خوب داشتند و ما نه. با این حال من مدال طلا 
گرفتم. درست است که ما تجهیزات نداریم اما  
دلیل نمی شــود خوب پا نزنیــم. بچه های ما در 
مســابقات با دست  خالی و غیرت شان مسابقه 

می  دهند.
 چرا این اتفاق افتاد؟

دوچرخه ســواری ایران گذشــته خوبی داشــت، 
اما یک دفعه از دنیا جا ماند. درواقع ما با گروه 
پیــش می  رفتیم اما گــروه رفت و ما جا ماندیم. 
پیشرفت دوچرخه سواری هزینه بر است، خیلی 

باید وقت صرف کرد.
 علــی حقی می  گفت اگــر چاره بــود، به بچه ها 

می  گفتم رکابزنی را رها کنند و بروند.
دقیقــاً. مــن خــودم هم همیــن طوری هســتم. 
وقتــی یک دوچرخه ســوار جدیــد می  آید همان 
را  دوچرخه ســواری  داســتان های  همــه  اول 
برایــش می  گویــم. دوچرخه ســواری قبــلًا هــم 
بــرای مــا درآمد داشــت اما حالا شــرایط خیلی 
خیلی سخت شــده اســت. ما تمرین می  کنیم، 
کلی وقت می  گذاریم و خوشحال برای رکابزنی 
در یــک مســابقه امــا یــک بــاره مســابقه لغــو 

می  شود. به همین راحتی.
 با این شــرایط ســخت به چه امیدی می  مانی و 

پا می  زنی؟
دوچرخه ســواری  مــا  اســت.  یکطرفــه  عشــق 
می  کنیــم کــه زجــر بکشــیم نــه لــذت. امنیــت 
کــه اصــلًا. آینده هــم که هیــچ، حتی حــال هم 
نداریم. وضعیت فدراسیون هم خوب نیست، 
نــه از نظر مالی و نه حمایتی. همه این شــرایط 
تنهــا نتیجه اش برای ما اعصاب خُردی اســت. 
به نظرم دوچرخه سواری بودجه 100 میلیاردی 
می  خواهــد. ما حتی یک پیســت چوبی نداریم. 

بعیــد می  دانم کشــوری مدعی باشــد و پیســت 
چوبــی نداشــته باشــد. قبــلًا هم پیســت چوبی 
نبوده، اما شــرایط بهتر بــود و اردوهای خارجی 
جبــران می  شــد. امــا حــالا بــا هزینه هــای بالا و 
بی پولــی، جایی برای اردوی خارجی نمی ماند. 
مــا داســتان های زیــادی داریم کــه اصلی ترین 
آن نبــود مســابقه اســت. حتــی فدراســیون هم 
مســابقه داخلــی برگــزار نمی کنــد، در حالی که 
ما مســابقه تدارکاتــی لازم داریم. خیلی راحت 
می  شــود با جذب اسپانسر مســابقه برگزار کنند 

اما این کار را نمی کنند.

ایران از دوچرخه سواری دنیا جا ماند
گلایه های گنج خانلو، رکابزن ملی پوش قبل از مسابقات قهرمانی آسیا

پریسا غفاری/ ســرمربی تیم بسکتبال اکســون تهــران درباره 
غیبــت بازیکن جــوان این تیم گفــت: تصمیم باشــگاه بود 
کــه عرب زاده بازی نکند؛ ولی مشــکل انضباطــی هم ندارد. 
تیم بسکتبال اکســون با رفتن کورین هنری، یار خارجی اش 
با جوانان خود روزهای خوبی را پشــت ســر نمی گذارد. آنها 
در بــازی برابــر کاله آمــل در حالی تن به شکســت 82- 88 
دادند که بهشاد عرب زاده را هم در ترکیب 12 نفره نداشت. 
البرز آبکناری ســرمربی این تیم بعد از شکست به خبرنگار 
»ایــران« گفت: »فکر می کنم که بازی ســختی بــرای ما بود. 
مجموعــه اتفاقاتــی که بــرای تیم ما افتــاد، همــه بازی ها را 
برایمان ســخت و دشــوار کرد. همچنین یک مــاه از آخرین 
بازی ما گذشــته بود و در این یک ماه ممکن است که تیم ها 
از ریتــم خود خــارج شــوند. در مجموع ســعی کردیم بازی 
خوبی انجام دهیم. شــاید در لحظاتی اگر تمرکزمان بیشتر 
بود، نتیجه دیگری رقم می خورد.« او درباره بیرون نشستن 
عــرب زاده در این بازی توضیــح داد: این تصمیمات داخل 
باشــگاه اســت. خیلی باز نمی کنم. خوشــبختانه عــرب زاده 
مصدوم نیســت؛ ولــی قطعاً مشــکل انضباطی هــم نبوده 
اســت. تصمیم بر این شد که در این بازی نباشد.« سرمربی 
اکســون درباره مشــکلاتی که منجر به از دست دادن بازیکن 
خارجــی شــد، گفــت: خیلی بــرای صحبــت درباره شــرایط 
باشــگاه دیر اســت. شــرایط اقتصــادی به همه مردم فشــار 

می آورد. بخش خصوصی هم از این قاعده مستثنی نیست. 
فشــار روی برخــی شــرکت ها بیشــتر اســت. مــا نتوانســتیم 
بازیکنان خارجی خود را نگه داریم، چون مجموعه اکســون 
و باشــگاه به لحاظ اقتصادی خیلی تحت فشار بود. بازیکن 
خارجی برای تیم هایی مثل ما می تواند تعیین کننده باشد. 
تیم هایی مثل ما، تعداد بازیکن کافی ندارند یا بازیکنان آنها 
تجربــه کافی برای این تعداد بــازی در لیگ برتر را ندارند. از 
اول فصل فکر می کردیم بازیکن خارجی داشته باشیم و به 
همیــن دلیل بعد از جدایــی بازیکن خارجی، کنــار آمدن با 
شرایط کمی سخت بود. با همه این اوصاف سعی کردیم که 

بیشتر تمرین کنیم و خودمان را بسازیم.«

در اسپانیا تمرین را هم دنبال می  کنم

پورشیب: دنیا دنبال مربیان و کاراته کاهای ایرانی است
عرب زاده مشکل انضباطی ندارد، تصمیم براین بود نباشد

آبکناری: شرایط اقتصادی به باشگاه ما فشار آورد

 تونس به جای روسیه، حریف والیبال ایران
تیــم ملــی والیبــال تونــس، در لیــگ ملت هــای 2022 بــا 
حذف تیم ملی روســیه، حریف ایران شــد. با حمله روسیه 
جهانــی  فدراســیون  ورزشــی،  تحریم هــای  و  اوکرایــن  بــه 
هــم میزبانــی لیــگ ملتها و بعد هــم قهرمانی جهــان را از 
روس هــا گرفــت وحضورشــان در رقابت ها را ممنــوع کرد. 

با این حســاب تیم ملــی والیبال تونس، با حذف روســیه از 
همــه رویدادهای بین المللــی، جایگزین ایــن تیم در لیگ 
ملت های 2022 شد. بنابراین تیم ملی والیبال در بازی اول 
هفته اول 17 خردادماه به مصاف تونس می رود؛ تونسی که 

برای اولین بار بازی در لیگ ملت ها را تجربه می کند.


